

## Referat - bestyrelsesmøde i HMS

|                                                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
|-------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Mødedeltagere                                   | Thomas Bakke Jacobsen (TBJ)<br>Søren Duun (SD)<br>Kia Witthøfft (KW)<br>Henrik Valentin (HV)<br>Uffe Madsen (UM)                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| Fraværende                                      | Ingen.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| Sted                                            | Hos Henrik Valentin<br>Bag Kirken 14, Kildebrønde<br>2670 Greve                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| Tidspunkt                                       | Fredag den 10. oktober 2025 kl. 17.00 – 21.30                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
| 1. Godkendelse af referat fra sidste møde       | Referat fra bestyrelsesmøde den 27. maj 2025 blev godkendt uden ændringer.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
| 2. Valg af ordstyrer og referent                | SD blev valgt til ordstyrer og UM til referent.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| 3. Indstilling af Mogens Høj til HMS Æresmedlem | Mogens stopper i alle sine funktioner i DASU med udgangen af i år.<br>Det blev besluttet at indstille Mogens til æresmedlem i HMS.<br>Forslaget offentliggøres på præmiefesten og fremlægges på kommende generalforsamling i 2026.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
| 4. Præmiefesten 2025                            | HV oplyste, at tilmeldinger til præmiefesten på Munkebjerg Hotel den 31. oktober ruller ind, og at der aftenen igennem vil blive fremvist videooptagelse fra Knustorp og fotos fra både baneløb og Hill Climbs.<br>Pokaler er bestilt, og modtagerne af klubbens pokaler er valgt.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
| 5. Præmiefest / generalforsamling fremover      | Forholdet mellem mange deltagere til præmiefesten og få deltagere til årets generalforsamling blev drøftet.<br>Forslag om at lægge de to events sammen og afholde generalforsamling om efteråret blev nævnt. Dette betyder ændring af klubbens regnskabsår til 1/7 – 30/6, hvilket ikke er formålstjenligt, idet vi der er midt i sæsonen for løb, og ikke har det samlede billede over økonomien.<br><br>Det blev besluttet at fastholde generalforsamlingen til 1. kvartal og i stedet gøre mere ud af arrangementet – f.eks. at afholde det et spændende sted og invitere interessante personer til at underholde.<br><br>Emnet tages op på næste bestyrelsesmøde. |
| 6. Historisk rally i HMS                        | SD orienterede om vanskelige forhold for historisk rally, og den manglende interesse fra rallyklubber for at afvikle et årligt rally for historiske biler.<br>Muligheden for at HMS kan tage initiativ til at afvikle dette rally eller evt. rallysprint blev drøftet.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |

## Referat - bestyrelsesmøde i HMS

|                       |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|-----------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                       | <p>Der er en række usikkerheder om bl.a. økonomi, samarbejdspartnere, lokation for arrangementet, fremskaffelse af tilstrækkeligt antal officials m.v., som skal vurderes.</p> <p>Der var enighed om at arbejde videre med projektet.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 7. Økonomi            | <p>UM fremlagde opdateret regnskab og forventninger til årets resultat, som følger budgettet.</p> <p>Antal medlemmer og licenser i HMS blev ligeledes fremlagt.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 8. Formandskabet m.v. | <p>Det blev aftalt, at SD fortsætter som formand og HV som næstformand indtil kommende generalforsamling, hvor KW og UM er på valg. TBJ er indstillet på at overtage formandsposten efter generalforsamlingen, og HV fortsætter som næstformand.</p> <p>Idet Mogens går ud af DASU's bestyrelse på repræsentantskabsmødet den 22. november, er der behov for at stille en kandidat fra HMS op. SD har opfordret KW om at stille sig til rådighed for valg. KW overvejer opfordringen.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 9. Kalenderen 2026    | <p>Baneløbsgruppen planlægger at afholde kombineret racerskole og træningsdag på Sturup Raceway søndag den 12. april.</p> <p>Derudover arbejdes der med mesterskabsløb i 2026, som endnu ikke er fastlagt.</p> <p>Der arbejdes også med et evt. samarbejde med Tourenwagen Golden Ära fra Tyskland, hvor Kasper Aaskov er kontaktperson.</p> <p>Hill Climb kalenderen er følgende:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Infomøde (dato ikke fastlagt)</li> <li>• Hill Climb kursus (dato ikke fastlagt)</li> <li>• Gl. Skørping Hill Climb – lørdag den 9. maj</li> <li>• Lindum Skov Hill Climb – lørdag den 30. maj</li> <li>• Ryegaard / Sjælland – den 13-14. juni eller 20. 21. juni</li> <li>• Munkebjerg Classic Sprint – lørdag den 8. august</li> <li>• Munkebjerg Hill Climb – søndag den 9. august</li> <li>• Nim Hill Climb – lørdag den 29. august</li> <li>• Fyns Hill Climb – lørdag den 19. september</li> </ul> |
| 10. Personsag         | <p>Offentliggøres ikke af hensyn til GDPR-reglerne.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| 11. Nyt fra BU og HU  | <p>SD oplyste, at HU fremover er sportsligt udvalg for Hill Climb, som det fremgår af DASU best ref 5/2025 pkt 2.4.</p> <p>Arbejdet med reglementer for 2026 er i proces, og aftales med respektive klasserepræsentanter og BU-A.</p> <p>Der har været kritik af tidtagerudstyr til Hill Climb, og DASU har givet tilsagn om, at det vil blive opdateret.</p> <p>Det er et ønske fra HU, at der til kontrolbrug anskaffes ekstra datalogger til YT.</p> <p>På vegne af BU-A orienterede UM om:</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |

## Referat - bestyrelsesmøde i HMS

|                |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
|----------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                | <ul style="list-style-type: none"><li>• Uddannelse tages ind under BU – ny strategi for uddannelse bl.a. gennem e-learning og mentorordning. Hyppigere followup møder og seminarer.</li><li>• Teknik tages ind under BU</li><li>• Nedlæggelse af Uddannelsesudvalg og Teknisk udvalg</li><li>• Tekniske reglementer på plads den 18.11.2025</li><li>• Derefter sportslige reglementer</li><li>• Mangler Historiske og YT reglementer</li></ul> |
| 12. Eventuelt  | UM oplyste, at der lørdag den 15. november 2025 afholdes official-sammenkomst i Hill Climb i Gubsø garage, Silkeborg, hvor bestyrelsen også er velkommen.<br>Der afholdes møde i Hill Climb gruppen søndag den 16. november.                                                                                                                                                                                                                   |
| 13. Næste møde | Fredag den 31. oktober 2025 kl. 16.00 forud for præmiefesten på Munkebjerg Hotel.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |

Referatet godkendt:

\_\_\_\_\_  
Søren Duun

\_\_\_\_\_  
Thomas Bakke Jacobsen

\_\_\_\_\_  
Kia Witthøfft

\_\_\_\_\_  
Henrik Valentin

\_\_\_\_\_  
Uffe Madsen